
Herstedvester Grundejerforening 

Referat af bestyrelsesmøde 08/04- 2015 

Referent: Poul 
Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra generalforsamlingen. 

2. Konstituering og arbejdsområder 

3. Ny hjemmeside. 

4. Budget og kontingentopkrævning m.m. 

5. Mail-liste over "alle" i landsbyen. 

6. Brugergruppemødet og affaldsplan. 

7. Landsbymøde om lokalplanarbejdet. 

8. Andet? 

9. Næste møde(r) og hvor? m.m. 

 

Referat: 

 

0. Til stede var: Dennis, Jørgen Steen, Dorte, Jens-Erik, Henrik, Robert og Poul. 

 

1. Referatet af generalforsamlingen blev enstemmigt vedtaget efter rettelse af en enkelt stavefejl. 

 

2. Bestyrelsen konstituerede sig som følger: Formand: Jens-Erik (valgt på generalforsamlingen). 

Næstformand: Funktionen blev valgt fra i denne konstituering. Sekretær: Poul. Kasserer: Dennis 

(valgt på generalforsamlingen). Menige medlemmer: Henrik, Robert og Dorte. De enkelte 

funktioner er beskrevet i ’Arbejdsbeskrivelse for bestyrelsesmøder i Herstedvester 

Grundejerforening’. Poul bliver siddende til Brugermøderne i kommunen med Jens-Erik som 

suppleant. Robert kigger nærmere på hvad ejerforeningen har af udstyr (trailere, stiger ect.) samt 

hvilken stand det er i. Robert laver en statusliste. Dennis blev webmaster med applaus. 

 

3. Foreningen er nu ejer af domænet: ”HerstedvesterGrundejerforening.dk” og foreningen har til huse 

i Herstedvester Forsamlingshus. Hjemmesiden vil blive inspireret af Vallensbæk Bådklubs 

hjemmeside.  

 

4. Budgettet blev vedtaget på generalforsamlingen og er gældende. Kontingentopkrævningen har 

hidtil kørt via Nets. Dette er noget bøvlet og vil fremover blive klaret via mail, hvor muligt ellers 

afleverer Dennis et venligt brev i postkassen. Proceduren ved rykkere vil blive ændret på samme 

vis. Foreningens bankkonto vil blive opdateret således at kontoen kommer til at stå i foreningens 

navn og Dennis får prokura til at administrere kontoen. Her skulle håndteres lidt formalia. Det blev 

vedtaget at værten ved bestyrelsesmøderne fremover vil få udbetalt kr. 100,- pr møde til 

beværtning.  

 

5. Dennis står for at rydde op i maillisten over medlemmerne efter input fra os andre. 
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6. Jens-Erik meddelte fra seneste Brugergruppemøde at planen for foråret er at forvaltningen holder 

møder med hos med henblik på endelig beslutning om affaldssorteringsordning for de enkelte 

område i Albertslund. Planen for landsbyen er at holde et nyt afklarende landsbymøde med 

repræsentanter fra kommunen. Inden holder bestyrelsen et forberedende møde med 

forvaltningen. Herefter skal der holdes en ekstraordinær generalforsamling som skal beslutte 

endeligt, hvilken affaldssorteringsordning landsbyen anbefaler til Herstedvester Landsby. 

 

7. Bestyrelsen kigger nærmere på at finde argumenter for at der ikke bygges nyt og grimt i landsbyen. 

Når de forskellige områder er blevet gennemgået, formulerer bestyrelsen oplæg og kommentarer 

til ny lokalplan. Generelt støtter bestyrelsen at rekreative og naturbevaringsværdige områder 

forbliver rekreative og naturbevaringsværdige. Bestyrelsen undersøger og søger eventuelle 

argumenter hos de rette instanser; eksempelvis Kroppedal og naturfredningsmyndighederne. Dorte 

og Jens-Erik kaster sig over benarbejdet og giver en status på næste bestyrelsesmøde.  

 

8. Det blev diskuteret hvor mange fra Bakkegården som er med i grundejerforeningen. Der var 

almindelig enighed om at ingen derfra er med. Det er ærgerligt men det ser ikke ud til at der er 

noget at gøre ved det.  

 

9. Det blev vedtaget at bestyrelsesmøder fremover går på omgang mellem bestyrelsens medlemmer. 

Næste møde afholdes torsdag den 21/5 - 2015 hos Henrik, Herstedvesterstræde 45. 


